

إعلان هام Important Notice

In line with the Department of Health – Abu Dhabi’s announcement regarding availing fine exemptions, individually sponsored members without a valid health insurance coverage can still enrol or renew their health insurance plans until 23 October 2021 by paying AED 100 for the fine petition plus the premium.

Effective 24 October 2021, a fine of AED 300 per month will be applicable retrospectively for the delayed enrolment and late renewal.



For renewal

Log into your My Daman account as sponsor to renew your insurance and your dependents’ insurance.



For new enrollment

Visit the Daman website at www.damanhealth.ae and click on Daman Smart Branch and apply for new insurance.

وفقاً لإعلان دائرة الصحة – أبوظبي الأخير حول تحديثات الإعفاءات الجديدة من الغرامات، فإنه يتعين على السادة الأفراد تحت الكفالات الشخصية الذين لا يحملون تأمين صحي ساري المفعول أن يقوموا بالتسجيل أو تجديد برامجهم التأمينية حتى 23 أكتوبر 2021 عن طريق تسديد 100 درهم لطلب الإعفاء بالإضافة إلى قسط التأمين.

اعتباراً من 24 أكتوبر 2021، سيتم فرض غرامة شهرية بقيمة 300 درهم يتم تحصيلها بأثر رجعي للتسجيل والتجديد المتأخر.

للتجديد

يتعين على الكفيل تسجيل الدخول إلى حسابه الإلكتروني على موقعنا www.damanhealth.ae واختيار المشترك/المشتركين المراد تجديد اشتراكهم.



للتسجيل الجديد

يرجى زيارة موقعنا www.damanhealth.ae والضغط على زر فرع ضمان الذكي وتقديم بطلب للحصول على خطة تأمين جديدة.

